
Posiedzenie nr 23 Komisji Rozwoju i Działalności Gospodarczej  
Rady Miejskiej w Łodzi w dniu 8 listopada 2007 r. o godz. 11.00 

sala nr 106B Urzędu Miasta Łodzi, przy ul. Piotrkowskiej 104 
 w Łodzi 

 
 

Ustalono co następuje: 
1. Zaopiniowanie następujących wniosków Wydziału Budynków i Lokali UMŁ: 
       a) w sprawie wynajęcia w trybie bezprzetargowym posłowi na Sejm RP panu 

Mirosławowi Drzewieckiemu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Piotrkowskiej 67 
w Łodzi; 

       b) w sprawie wynajęcia w trybie bezprzetargowym posłom na Sejm RP pani Hannie 
Zdanowskiej oraz panu Cezaremu Grabarczykowi lokalu użytkowego, położonego 
przy ul. Piotrkowskiej 85 w Łodzi; 

       c) w sprawie wynajęcia w trybie bezprzetargowym senatorowi RP panu Maciejowi 
Grubskiemu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Piotrkowskiej 86 w Łodzi; 

       d) w sprawie wynajęcia w trybie bezprzetargowym senatorowi RP panu Krzysztofowi 
Kwiatkowskiemu lokalu użytkowego, położonego przy ul. Więckowskiego 13 w Łodzi. 

 Komisja przeprowadziła głosowanie łączne nad przedmiotowymi wnioskami. 
      Opinia pozytywna: 6 głosów „za”, „przeciw” — nikt, nikt też nie „wstrzymał się” od 
 głosu. 
2.   Zaopiniowanie następujących projektów uchwał Rady Miejskiej w Łodzi: 

a) w sprawie zmian budżetu miasta Łodzi na 2007 rok oraz zmian w budżecie miasta 
Łodzi na 2007 rok w zakresie zadań własnych (druk Nr 283/2007 – wraz 
z autopoprawką); 

      Opinia pozytywna: 7 głosów „za”, „przeciw” — nikt, nikt też nie „wstrzymał się” od głosu. 
b) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości (druk Nr 

294/2007); 
      Opinia pozytywna: 3 głosy „za,” „przeciw” — nikt, 4 osoby „wstrzymały się” od głosu. 

c) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportu (druk Nr 
295/2007); 

      Opinia pozytywna: 6 głosów „za,” „przeciw” — nikt, 1 osoba „wstrzymała się” od głosu. 
d) w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów, określenia zasad ustalania 

i poboru oraz terminów płatności i wysokości stawki tej opłaty (druk Nr 296/2007); 
      Stosunkiem głosów 5 „za,” przy braku głosów „przeciw” i 1 głosie             
 „wstrzymującym się” Komisja postanowiła nie wydawać opinii w kwestii 
 przedmiotowego projektu uchwały, z uwagi na brak informacji na temat kosztów 
 egzekucji ww. opłaty. 

e) w sprawie powołania inkasenta opłaty targowej na targowisku miejskim 
„Tatrzańska/Rydla/Zapolskiej” (teren przy przychodni lekarskiej - druk Nr 297/2007); 

      Opinia pozytywna: 5 głosów „za”, „przeciw” — nikt, nikt też nie „wstrzymał się” od głosu. 
f) w sprawie powołania inkasenta opłaty targowej na targowisku miejskim „Jaracza - 

Kilińskiego” (druk Nr 298/2007). 
      Opinia pozytywna: 5 głosów „za”, „przeciw” — nikt, nikt też nie „wstrzymał się” od głosu. 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia zasad objęcia udziałów 

przez Miasto Łódź w zamian za wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) 



do „Międzynarodowych Targów Łódzkich” Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością 
z przeznaczeniem na podwyższenie kapitału zakładowego (druk Nr 277/2007). 

      Opinia pozytywna: 6 głosów „za”, „przeciw” — nikt, nikt też nie „wstrzymał się” od głosu. 
4.   Zapoznanie się z aktualną sytuacją Zakładu Drogownictwa i Inżynierii Spółka z o. o. 
 Prezes Zakładu Drogownictwa i Inżynierii Spółka z o. o pan Mirosław Jerzmanowski 
 przedstawił zebranym informację nt. aktualnej sytuacji Zakładu. Radni zadawali pytania 
 Prezesowi Spółki panu Jerzmanowskiemu. W wyniku dyskusji Komisja postanowiła 
 wystąpić do Zarządu Dróg i Transportu z zapytaniem o opinię w sprawie możliwości 
 ewentualnej prywatyzacji powyższego podmiotu. 
5.   Sprawy wniesione i wolne wnioski. 
 Komisja zapoznała się z pismem Stowarzyszenia „Zielony Rynek” w sprawie sporu 
 pomiędzy Spółką Grupa Kupców Ziemi Łódzkiej a ww. Stowarzyszeniem, dotyczącego 
 pasa pieszo-jezdnego pomiędzy halami targowymi na targowisku przy pl. Barlickiego. 
 Postanowiono wystąpić do Wydziału Gospodarowania Majątkiem UMŁ o opinię w tej 
 sprawie oraz do Wiceprezydenta Miasta Łodzi pana Włodzimierza Tomaszewskiego 
 z prośbą o niepodejmowanie decyzji w kwestii dzierżawy spornego pasa, do momentu 
 osiągnięcia porozumienia w tej sprawie. 
 Ustalono na koniec, że następne posiedzenie Komisji odbędzie się w dn. 29 listopada br. 
 (pocz. – godz. 11.00). 
 
 
 
 


